
SÆDE/RYG: Formspændt krydsfiner beklædt med lakeret finer i bøg, eg, ahorn og sortbejdset eg eller polstret: sædepolstret, forsidepolstret, eller fuldpolstret. 
Fås også med kanalsyninger. STEL + ARMLÆN: Formspændt finer, beklædt med lakeret finer i eg, bøg, ahorn eller sortbejdset eg. 

//SEAT/BACK: Moulded plywood with oak, maple or beech veneer and black-stained oak or upholstered: seat upholstered, front side upholstered or fully upholstered. 
Available with channel stitchings. FRAME + ARM RESTS: Moulded plywood with lacquered oak, beech, maple veneer or black-stained oak. 

/SITZ/RÜCKEN: Formlagenholz, schichtverleimt, mit Holzfurnier in Eiche, Buche, Ahorn mit klarem Lack oder Eiche schwarzgebeizt und gepolstert: Sitzpolster, Spiegelpolster 
oder vollgepolstert. Auch mit Steppungen lieferbar. GESTELL + ARMLEHNEN: Formlagenholz, schichtverleimt, mit Holzfurnier in Eiche, Buche, Ahorn oder Eiche schwarzgebeizt.   

BUTTERFLY LOUNGE WOOD
DESIGNED BY NIELS GAMMELGAARD

En variant af Butterfly Wood, der har stor succes i markedet. Butterfly Lounge Wood kommer ligeledes fra den nordiske designtradi-
tion med lamineret træskal og træunderstel i skandinaviske træsorter eg, bøg og ahorn samt sortbejdset eg. Stolens lave højde og 
det brede sæde giver stolen en enestående komfort kombineret med det enkle smukke design, hvilket gør den perfekt til lounge og 
foyer områder. 

// A new version of the very successful Butterfly Wood. Butterfly Lounge Wood is also rooted in the Nordic design tradition with 
laminated wooden shell and wooden frame in Scandinavian wood: oak, beech and maple as well as black-stained oak. The low 
height and wide seat give the chair an exceptional comfort, combined with the simple and beautiful design which makes it perfect 
for lounge and lobby areas. 

/ Eine neue Variante des erfolgreichen Butterfly Wood. Basierend auf skandinavischer Designtradition kommt der Butterfly Lounge 
Wood in laminiertem Formlagenholz und einem Gestell aus skandinavischen Hölzern wie Eiche, Buche, Ahorn sowie schwarzgebeiz-
ter Eiche. Die niedrige Höhe und der breite Sitz verleihen dem Stuhl einen einmaligen Komfort, perfekt geeignet für Lounge- und 
Foyerbereiche.
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